

**Announcement of the Board of Directors meeting results in relation to Ordinary Items**

Bank of Bahrain and Kuwait would like to announce that the Board of Directors Meeting held on 27/07/2021 at 10 am, resolved the following concerning the below mentioned items:

- Q2 2021 financials - The Board approved the financial results for the period
- Digitalization initiatives updates- The Board noted the updates in this regard
- Investment Portfolio Performance for the first half of 2021-The Board noted the updates in this regard
- Reviewing a number of Bank's policies-The Board approved a number of new policies and approved amendments to a number of existing policies

**نتائج إجتماع مجلس الإدارة بشأن الأمور الاعتيادية**

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين و الكويت بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه بتاريخ 2021/07/27 م وذلك في تمام الساعة العاشرة صباحا حيث تم اتخاذ القرار بالنسبة للأمور التالية:

- النتائج المالية للربع الثاني من عام 2021م-وافق المجلس على النتائج المالية للفترة المذكورة
- المستجدات بالنسبة لمبادرات التحول الرقمي لدى البنك- أخذ المجلس علما بالمستجدات في هذا الشأن
- أداء محفظة الإستثمار للنصف الأول من العام 2021 –أخذ المجلس علما بالمستجدات في هذا الشأن

مراجعة عدد من السياسات لدى البنك-وافق المجلس على عدد من السياسات الجديدة كما وافق على التعديلات بالنسبة لعدد من السياسات الحالية

Name	Ahmed A. Qudoos Ahmed	الاسم
Title	Head of Group Corporate Secretariat	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		